

2023-11-09

Clarkston တီထီကိုမအါထီန Math Club ကရဖိအသိ 37 ဂ ဖဲ Family-Inspired အမူးပု

Clarkston တီထီကိုမအါထီန Math Club မအါထီနဘဉ်ဒေအကရဖိအသိ 37 ဂဖဲအတတ်တူလိာ်ဒုးသုဉ်ညါတဂ်တဂ်ကျါ အမူးပုဖဲလါနိဉ်ဝဘဉ် 6 သီအနံးန့ဉ်လီ. ဖဲတတ်ဖျါဂုထီဉ် Club အတတ်အိဉ်သးဒ်ဟံဉ်ဖိဖိတတ်မသကိးအသိး, Math Club ကရခိဉ် Afomia Legesse ကတိဘဉ်ယးတတ်ဂ်တတ်ဒုးအရုဒိဉ်ဝလကိးနံးဒဲးတတ်အိဉ်မူဒီး Club အမူဒါလတတ်အံးထွဲကွဲထွဲမအါထီနပုတတတ်မလိမ ဝိးအဂီၢ်န့ဉ်လီ. Club ကျးစးဟုဉ်ဆုဉ်ထီဉ်ကိုဖိတဖဉ်အသးသဟီဉ်ခိဖျိတတ်သိဉ်လိလီဆီ, တဂ်ပြုလိာ်သး, ဒီးပုတတတ်ဖဲတတ်မ, ဒီးတတ်ကတဲဉ်က တီထီအဝဲသုဉ်လါ ခါဆုညါတတ်မဒါလဟီဉ်ခိဉ်ဒိဘုဉ်ဒီးကရဖိတတ်မသကိးအဂီၢ်န့ဉ်လီ.

“တတ်ဂ်တတ်ဒုးအိဉ်ဝလတတ်လိာ်ကိးပုဒဲး, တုလီဟ်လီန့ဉ်ဝပတနံးဘဉ်တနံးတတ်အိဉ်မူအကွဲဂီတဖဉ်လီ. ပ Club ဆီဉ်ထွဲစပတတ်သးဝဲဒဲးတတ်ဂ် တတ်ဒုး, တတ်မလိလံာ်ဒိဉ်လိထီဉ်နီ, ဒီးပုတတတ်မလုဉ်မသကိးလီ. ပတမုာ်ထဲဒဲး Club ဇိဘဉ်, ဒီးပတမထဲဒဲးလံာ်ညိဉ်သိဉ်ဒိဉ်လီဆီ အတတ်ဟူးတတ်ဂဲဇိဘဉ်, ဘဉ်ဆုဉ်ပမုာ်ဒဲးဟံဉ်ဖိဖိတဖဉ်လီ.” Afomia ဝဲးန့ဉ်လီ. “မုာ်တတ်မအါထီနသကိးလိာ်သးတဂ်ဘဉ်တဂ်ဒီးတတ်ဟုဉ်ပု နီတဂ်ဘဉ်.”

Club အသရုဉ်ဒိဉ်သမါထီလါအမုာ်ပုဟုဉ်ကုဉ်တတ်တဖဉ်စုာ်ကိးစံးပတြါဝဲဒဲး Club အတတ်မကျါကျဲလါအပုဉ်ယုဉ်ခဲလံာ်ခဲဆု, တူလိာ်မုဉ်ကိုဖိအ ကိးစိတတ်သုတတ်ဘဉ်ခဲလံာ်လါအကယုသုညါဝဲဒဲးတတ်ဂ်တတ်ဒုးတဖဉ်အဂုဖိခိဉ်ယာတတ်အိဉ်သးလါအဂုတတမအပုန့ဉ်လီ.

“Math Club ဟုဉ်လီဝဲဒဲးတတ်တူလိာ်မုဉ်အလီလါပုကိးဂဲးအဂီၢ်, တကွဲပုအတတ်သုတတ်ဘဉ်အတီပတိာ်, လါအကသးဖုံယုဉ်ဝဲဒီးတတ်ဂ်တတ်ဒုး လါတအိဉ်ဒီးတတ်စံးညိဉ်တတ်ဒီးအိဉ်ဒီးတတ်ဟ်သးလိာ်အလီ.” Mr. Rajshekar Choutapalli ဝဲးန့ဉ်လီ. “မုာ်တတ်ဟုဉ်သဆုဉ်ကိုဖိတဖဉ်လါအ ကမသကိးတတ်ဂ်တတ်ဒုးပုဒီးတတ်သုဉ်ဖဲသးညိဒီးအကွဲဂီလါအလီဆီလိာ်သးအကလုဉ်ကလုဉ်အပုန့ဉ်လီ.”

Abdel Mahamat, 11 တီထီကိုဖိ, ဟ်ဖျါထီဉ်အတတ်သုဉ်ဆုဉ်သးဂဲးလါအမအါထီနဘဉ်အတံးသကိးကိုဖိအကတဖဉ်န့ဉ်လီ. အဝဲန့ဉ်လီဖဲ Math Club အပုအိဉ်ဒီးတတ်ဟ်လီသးလါအကမအါထီနဘဉ်ပုလါအဘဉ်ဂဲးလိာ်ဒီးတတ်ဂ်တတ်ဒုးအဂီၢ်န့ဉ်လီ. အဝဲစံးဝဲလါ, “ပုတဖဉ်န့ဉ်မုာ်အိဉ်ဒီးတတ် ကိးတတ်လါအဟံဉ်ကိုတတ်မအဂီၢ်, ပအိဉ်ကတိးသးလါပကမအါထီနအဝဲသုဉ်လီ.”

Clarkston တီထီကိုမအါထီန Pattie Lemelle ဟုဉ်လီဝဲဒဲးကရဖိအသိအမူဒါလါအကဆိတလဲစာဝဲဒဲးတတ်ထဲဖျါကွဲတတ်ဂ်တတ်ဒုးအဂုန့ဉ်လီ.

အဝဲစံးဝဲလါ, “ယသုဉ်ညါလါ [ကိုဖိသုဉ်တဖဉ်အံး] ကဟံးမူဒါလါတတ်ဆိကဲထီဉ်မုဉ်အုအဝဲန့ဉ်ဖဲကိုဖိဒီးပုမတတ်ဖိတဖဉ်လါအတဘဉ်သးတတ်ဂ်တတ် ဒုးအသးကံးပု.” “ပဒီးသန့သးလါအဝဲသုဉ်အဖိခိဉ်လါအကနဲဉ်ကျဲပုဘဉ်ထွဲဒီးတတ်ဂ်တတ်ဒုးအဂုအကျါလါအဂုထီဉ်အဂီၢ်, ဒီးပဒီးကွဲလါတတ် ဟူးတတ်ဂဲတဖဉ်လါအဝဲသုဉ်ရဲဉ်ကျဲလီန့ဉ်လါပဂီၢ်ဖဲတတ်ထီဉ်ကိုအနံဉ်ဒိတကတိာ်အံးအပုလီ.”

တတ်မလါကပီအံးမုာ်တတ်တီနီဉ်ယာဝဲဒဲး Club အတတ်ဖဲတတ်မလါတတ်ဂ်တတ်ဒုးစံးနီအဂီၢ်ဒီးသုဉ်ထီဉ်တတ်ဘျးစဲလိာ်သးကံးကံးကျဲကျဲ ဖဲကိုဖိတ ဖဉ်အသိးအကျါန့ဉ်လီ.

လါတတ်ကွဲဘဉ်တတ်တူလိာ်ဒုးသုဉ်ညါတတ်ဂ်တတ်ကျါအမူးအတတ်ဂီတဖဉ်, ကွဲဖဲ- <https://flic.kr/s/aHBqjB2FUA>